

We are a professional membership organisation established in 1997, with support of the Securities and Futures Commission. We champion professional standards of excellence for the financial services industry and contribute to Hong Kong's role as a leading international financial centre.

我們是金融服務業界的專業學會,在證券及期貨事務監察委員會支持下,於 1997 年成立。我們的目標是推動金融服務業界專業水平達至卓越,以及為香港作為主要國際金融中心的角色作出貢獻。



ACCESS to our community www.hksi.org/membership

LEARN to advance www.hksi.org/development

PROGRESS to professional excellence www.hksi.org/qualification

ENRICH YOUR PROFESSIONAL DEVELOPMENT

豐裕專業成就



EDUCATION 培訓

Access our extensive continuous professional training (CPT) learning solutions, from online, classroom to corporate trainings

透過網上、課堂或企業培訓課程等學習渠道獲取持續專業培訓時數



QUALIFICATION 資格

Gain your competitive edge through local licensing and international qualification examinations

通過我們提供的本地及國際資格考試,提升您的競爭優勢



NETWORKING 人脈

Enjoy exclusive events and gatherings with regulators, industry leaders, as well as young people and experienced professionals

尊享參加與監管機構、行業領袖以及年青與資深專才籌備的活動和聚會

888

COMMUNITY 社群

Be part of our distinct and vibrant community and connect with elites from the financial and business sectors

參與我們朝氣勃勃的社群,和活躍於金融及商界的精英連繫

HONG KONG SECURITIES AND INVESTMENT INSTITUTE

香港證券及投資學會

Room 510, 5/F, Wing On Centre, 111 Connaught Road Central, Hong Kong 香港干諾道中 111 號永安中心 5 樓 510 室

(852) 3120 6100 | info@hksi.org | www.hksi.org





